
`Protokół Nr LXXI/2024
z posiedzenia LXXI sesji Rady Miejskiej w Gostyninie VIII kadencji

z dnia 28 lutego  2024 roku.

Stan – 15
Obecni – 12

Lista obecności w załączniku.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 12:10.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  -  Witam  wszystkich  serdecznie.
Stwierdzam według  listy  obecności,  że  obrady  będą  prawomocne,  Rada  jest  zdolna  do
podejmowania uchwał. Otwieram LXXI sesję Rady Miejskiej VIII Kadencji. Witam Panie
i  Panów Radnych przybyłych na dzisiejszą  sesję,  witam Burmistrza  Miasta  Pana Pawła
Kalinowskiego,  witam  Zastępcę  Burmistrza  Panią  Halinę  Fijałkowską,  witam  Panią
Sekretarz Hannę Adamską, witam Panią Skarbnik Bożenę Sokołowską, witam Pana Prezesa
Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Mieszkaniowego  Konrada  Wilkanowicza,  witam
Panie z Biura Obsługi Rady Miejskiej, witam Pana informatyka, witam media gostynińskie,
witam Wszystkich Państwa.

Do punktu 2

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Porządek sesji Państwo otrzymali. Czy
ktoś ma uwagi, pytania?

Burmistrz  Miasta Paweł  Kalinowski  -  Chciałbym prosić  Państwa o wprowadzenie  do
porządku  obrad  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału
zakładowego  i  objęcie  udziałów  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Energetyki  Cieplnej
w Gostyninie, projekt uchwały został złożony już w momencie, kiedy był przygotowany
porządek dzisiejszej sesji. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu opiniowała już ten
projekt uchwały, dlatego proszę o wprowadzenie.     

Za wprowadzeniem do porządku obrad uchwały pod nazwą „Podjęcie uchwały w sprawie
wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału  zakładowego  i  objęcie  udziałów  Miejskiego
Przedsiębiorstwa  Energetyki  Cieplnej  w  Gostyninie  Spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością z siedzibą w Gostyninie” jako punkt 11 głosowano następująco:

 



Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako punkt 11. 

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą głosowano następująco:

Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad.
3. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Miasta.
4. Informacja  Prezesa  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego

w Gostyninie Sp. z o.o. o realizacji zadań statutowych w roku 2023.
5. Informacja  Burmistrza  Miasta  o  realizacji  zadań  związanych  z  kształtowaniem

lokalnego  rynku pracy w roku 2023.
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Przedszkola nr 5 w Gostyninie z Zespołu

Szkolno - Przedszkolnego w Gostyninie.
7. Podjęcie uchwały   w sprawie likwidacji Przedszkola nr 5 w Gostyninie.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych

prowadzonych  przez  Gminę  Miasta  Gostynina  oraz  określenia  granic  obwodów
publicznych szkół podstawowych od dnia  1 września 2024 roku.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zaktualizowanego  Programu  usuwania
wyrobów zawierających azbest z obiektów zlokalizowanych w mieście Gostyninie
w latach 2008-2032.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla
strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży
Pożarnych z terenu Gminy Miasta Gostynina.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału
zakładowego i  objęcie udziałów Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki  Cieplnej
w Gostyninie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gostyninie.   

12. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2024.



13. Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  478/LXIX/2023  Rady  Miejskiej
w Gostyninie z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2024-2040.

14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  zespołu  opiniującego  kandydatów  na
ławników.

15. Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.
16. Sprawy różne.
17. Zamknięcie obrad. 

Do punktu 3

Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Miasta.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski - Przedstawił sprawozdanie od dnia 24 stycznia 2024
roku do dnia 21 lutego 2024 roku -  treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu
w wersji papierowej. 

Radny Stanisław Wróblewski -  To już prawie tradycja, że zawsze jakieś pytanie, jedno,
albo dwa do Pana Burmistrza kieruję, ale taka moja rola. Panie Burmistrzu termin objęty
sprawozdaniem kończy się 21 lutego, sygnalizowałem na komisji, że sprzęt przy śmietniku
w postaci mebli leży, termin był 20 lutego, dzisiaj rano wyjeżdżałem to nadal leży, wydaje
mi się, że jeśli umowa jest  i ogłaszacie państwo na stronie internetowej Urzędu Miasta
termin wywozu mebli, ludzie, którzy oddają to i tak grzecznie ktoś wystawił swój sprzęt
tydzień  przed  terminem,  niestety  jest  to  w  dalszym  ciągu  nieuprzątnięte.  Chodzi  tutaj
o estetykę osiedla, estetykę  w mieście i już za tym pójdę z drugą uwagą, ta wiosna nam
przyszła jakoś niespodziewanie szybko, bo dopiero luty, a już wszystkie śmieci wychodzą,
w sprawozdaniu mamy zawarte, że na bieżąco jest wszystko sprzątane w mieście, w mieście
jest po prostu bałagan, jest brudno, śmieci jeszcze jesienne leżą na ulicach, wydaje mi się,
że  w  zimę  też  należy  sprzątać,  też  należałoby  jak  nie  ma  mrozów  przejechać  jakąś
polewaczką i zmyć wszystkie opady z wyziewów samochodowych, bo to jest smog, zatrucie
środowiska, generalnie uwaga całościowo - jest bałagan w mieście.   

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski -  W pierwszej sprawie, czyli wywozu gabarytów,
sprawdziliśmy  to  wszystko,  wszystko  jest  zgodnie  z  harmonogramem,  Pan  wspomniał
o  dacie  lutowej  -  ten  harmonogram  dotyczył  tylko  i  wyłącznie  zabudowy  domów
jednorodzinnych, harmonogram na odbiór gabarytów z zabudowy wielorodzinnej przypada
jakoś teraz, na pierwsze dni marca, to, że mieszkańcy wstawili, to wystawili. Wszystko jest
według harmonogramu.

Radny Stanisław Wróblewski - Źle odczytałem, przepraszam. 

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski -  Wszystko zgodnie z harmonogramem się odbyło,
zabudowa jednorodzinna,  nie  mamy żadnych zgłoszeń,  że  ktoś  został  pominięty,  a  jeśli
chodzi  o  wielkogabarytowe zostaną one odebrane zgodnie  z harmonogramem  jakoś na
początku marca, ale podamy dokładnie datę w sprawach różnych. Co do drugiej części, Pan
Radny pewnie też to widzi, że to nie jest tak, że miasto nie sprząta, cały czas jest ekipa,
która stara się porządkować miasto, staramy się, żeby było jak najprzyjaźniej, nie zawsze



wszystko wychodzi, Pan mówi o polewaczce, przecież my nie mamy takiego sprzętu, nie
mamy polewaczki, żeby dzisiaj polewać ulice.

Radny Stanisław Wróblewski - Nie chodzi o polewanie, tylko o zmywanie.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski -  My nie mamy takiego sprzętu. 

Radny Stanisław Wróblewski - To trzeba się postarać, za wynajem zapłacić.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski -   Informujemy jaka jest dzisiaj sytuacja.  

Radny Stanisław Wróblewski -  Liści po jesieni nie trzeba polewaczkami zmywać, tylko
można pozamiatać, leżą wszędzie w rynsztokach. 

Radny  Bogdan  Ozimek  -  Na  terenie  miasta  Gostynina  jest  13  obywateli  Ukrainy,
a w Urzędzie Pracy jest bodajże zarejestrowanych kilku obywateli z Białorusi, z Gruzji,
chciałbym się dopytać jaki jest status tych obywateli?

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski -   Teraz nie jestem w stanie Panu odpowiedzieć, na
koniec sesji.   

Do punktu 4 

Informacja  Prezesa  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego
w Gostyninie Sp. z o.o. o realizacji zadań statutowych w roku 2023.

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz -
Przedstawił  informację o  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  2023  - treść  informacji
stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.   

Radny Stanisław Lewandowski - Chciałem skupić się na nowej inwestycji,  czy może Pan
podać  termin  rozpoczęcia  tej  inwestycji,  bo  nie  ukrywam,  że  czekamy  dość  długo,
chcielibyśmy, żeby już się zaczęło to kręcić. 

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz -
Myślę,  że  jeżeli  początek  kwietnia,  to  byłoby,  jeżeli  będziemy  mieli  zgodę  BGK
i pozytywną ocenę i podpiszemy umowę o kredyt i umowę z generalnym wykonawcą, to
myślę, że by się to zadziało w kwietniu, natomiast są te znaki zapytania.      

Radny Stanisław Lewandowski - Czy pozwolenie na budowę nie uległo prekluzji?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz -
Nie, my żeśmy już zgłosili półtora roku temu, że rozpoczynamy budowę, ono jest ważne
przez trzy lata,  natomiast jeśli jakieś prace by się rozpoczęły, to można wydłużyć, czyli
dalej jest ważne i zgłoszone jest już, że zaczęliśmy.     

Radny Stanisław Lewandowski - Czy to jest stan deweloperski, czy pod klucz w tej cenie?



Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz - To
jest stan deweloperski, taki jak był w zakończonej inwestycji 3-go Maja 10 i 10a.

Radny Stanisław Lewandowski - Czy cena jest ostateczna, czy to będzie cena od…?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz -
Jest to cena, która uwzględnia wzrost najniższej krajowej, czyli jest to zaktualizowana cena,
natomiast  w  dokumentach  podpisywanych  już  z  indywidulanymi  kupującymi,  będzie
zastrzeżenie, że ta cena przy zmianie jakiś warunków może ulec procentowym zwiększeniu,
to samo zresztą mamy w umowie z generalnym wykonawcą. Powiem w ten sposób, kiedyś
procedury  kredytowe  rozpatrywania  dokumentacji  były  łatwiejsze,  z  tego  powodu,  że
bardziej  można  było  przewidywać  w  czasie,  czy  prognozować,  dzisiaj  BGK  też  żąda,
żebyśmy 3 lata naprzód przewidzieli jaka będzie sytuacja.

Radny Stanisław Lewandowski -  Nie jest Pan w stanie tego zrobić.

Prezesa Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz -
Myślę, że jesteśmy w stanie, bo składamy, natomiast to może z  czasem się okazać, że jest
dotknięte pewnym procentem błędu.       

Radny Stanisław Lewandowski -  W 100% nie jest Pan w stanie, w tej sytuacji wypada
tylko  oczekiwać,  będziemy  się  przyglądać,  bacznie  jak  inwestycja  ruszy,  a  oddanie
pierwszego budynku, kiedy Pan przewiduje?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz -
Zakończenie od chwili rozpoczęcia, bo tak komunikujemy się z potencjalnymi nabywcami
przewidziana jest na okres dwóch lat, budowa jednego budynku.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Raciborski -  Panie Prezesie mówił Pan
o podwyższeniu w stosunku do ubiegłego roku, składek na ubezpieczenie majątku spółki,
czy tylko budynków?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz -
Nie, mówiłem generalnie, że my wykupujemy polisy na ubezpieczenie budynku oraz polisy
OC i tutaj cena tych polis, które nabywamy, łącznie jest wyższa o 12 tysięcy dla wszystkich
budynków, dla których wykupujemy te polisy.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Grzegorz  Raciborski  -  Rozumiem,  to  chodziło
o stosunek jednego do drugiego, tak?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz - Do
zeszłego roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Raciborski - Procentowo mi chodzi, jaka
zwyżka była, mniej więcej.



Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego   Konrad Wilkanowicz -
Nie mam tej  cyfry, bardziej się skupiałem, czy rzeczywiście jest drożej i  o ile.   Broker
analizuje  oferty towarzystw ubezpieczeniowych,  nie  ukrywam, że  my tą  szkodowość to
mamy głównie w postaci zalań z  dachów, przecieków, czyli tutaj jest szkodowość. Nie było
szkód takich całkowitych, a towarzystwa ubezpieczeniowe najlepiej, żeby sprzedać polisę, a
nie  było  odszkodowań,  czyli  patrząc  na  ilość  wypłaconych  odszkodowań  opłacalność
i ryzyko, które generujemy w związku z budynkami, którymi zarządzamy, administrujemy.

Do punktu 5 

Informacja Burmistrza Miasta o realizacji zadań związanych z kształtowaniem lokalnego
rynku pracy w roku 2023.

Sekretarz  Miejski  Hanna  Adamska  -  Przedstawiła  informację  o  realizacji  zadań
związanych  z  kształtowaniem  lokalnego   rynku  pracy  w  roku  2023  -  treść  informacji
stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.  

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionej informacji. 

Do punktu 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Przedszkola nr 5 w Gostyninie z Zespołu Szkolno -
Przedszkolnego w Gostyninie.

Inspektor ds. Oświaty Szymon Szczypawka -   Jesteśmy o krok od likwidacji Przedszkola
nr  5,  ale,  aby  ta  czynność  mogła  nastąpić  wymogiem  formalnym  jest  wyłączenie
Przedszkola nr 5 z Zespołu Szkolno -  Przedszkolnego, bo zgodnie z przepisami prawa,
możemy zlikwidować tylko placówkę samodzielną. Dzisiaj wiemy, że formalności zostały
wypełnione, w związku z tym, proponuje się wyłączenie Przedszkola Nr 5 w Gostyninie
z  Zespołu  Szkolno  -  Przedszkolnego  z  dniem  31  sierpnia  2024  roku,  a  więc  zgodnie
z prawem oświatowym z końcem roku szkolnego.  

Radny Stanisław Lewandowski - To jest z zachowaniem zgodnie z procedurami?

Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka  -    Tak,  dokładnie  tak,  to  jest  uchwała
pierwsza,  którą  Rada  powinna  podjąć,   natomiast  uchwałą  drugą,  będzie  uchwała
likwidacyjna, wyłączenie i włączenie należy do kompetencji Rady, natomiast jeśli chodzi
o likwidację, to wymogiem formalnym jest uzyskanie odpowiednich opinii, o których będę
mówił, przy uchwale likwidacyjnej.   

Opinia Komisji:
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu - opinia pozytywna.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:



Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA Nr 487/LXXI/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 7 

Podjęcie uchwały   w sprawie likwidacji Przedszkola nr 5 w Gostyninie.

Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka  -   Wypełniając  wskazania  uchwały
intencyjnej w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola nr 5, którą Rada podjęła w dniu 29
listopada 2023 roku podjęliśmy czynności formalno prawne, aby uzyskać pozytywną opinię
Mazowieckiego Kuratora  Oświaty,  wraz z  wnioskiem dołączyliśmy szereg wymaganych
dokumentów i  taka  pozytywna opinia  została  udzielona  przez  Mazowieckiego  Kuratora
Oświaty i jest to opinia z dnia  21 grudnia 2023 roku. Uzyskaliśmy również pozytywne
opinie związków zawodowych, w związku z tym wymogi formalne zostały spełnione, nie
ma przeciwskazań, aby Przedszkole nr 5 zostało zlikwidowane i zgodnie z treścią uchwały
wskazuje  się  na  dzień likwidacji  31 sierpnia 2024 roku,  a  więc koniec  roku szkolnego.
Zgodnie z § 2 należności i zobowiązania oraz mienie Przedszkola nr 5 według stanu na
dzień  31  sierpnia  przejmuje  Gmina  Miasta  Gostynina,  w  jej  imieniu  Urząd  Miasta
Gostynina,  natomiast  dokumentacja  przebiegu  nauczania  zostanie  przekazana
Mazowieckiemu Kuratorowi Oświaty.      

Radny Stanisław Lewandowski - Czy jakaś inwentaryzacja sprzętu była przeprowadzona? 

Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka  -  Tak,  oczywiście,  cały  majątek  został
spisany, już w momencie włączania Przedszkola nr 5 do Zespołu Szkolno - Przedszkolnego
to był ten moment, kiedy mienie ruchome i mienie trwałe zostały spisane. 

Radny Stanisław Wróblewski  - Co  z  tym budynkiem planujemy zrobić  w najbliższej
przyszłości, czy będzie on stał pusty?

Burmistrz  Miasta  Paweł  Kalinowski -  W  tym  momencie  faktycznie  gdy  zostanie
zlikwidowane, stan  przejdzie na majątek  Gminy Miasta Gostynina. Na dzień dzisiejszy
wpłynęło jedno zapytanie, już nie pamiętam, ale od Fundacji, która byłaby zainteresowana
zakupem tego terenu, także na razie jest to na takim etapie, bardzo wstępnym.  

Opinia Komisji:
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu - opinia pozytywna.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.



Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:

Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA Nr 488/LXXI/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 8

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych
prowadzonych przez Gminę Miasta Gostynina oraz określenia granic obwodów publicznych
szkół podstawowych od dnia  1 września 2024 roku.

Inspektor ds. Oświaty Szymon Szczypawka -  W związku z faktem, iż na terenie naszego
miasta  powstały  dwie  nowe  ulice,  którym  Rada  Miejska  nadała  nazwy,  jest  to  ulica
Nadrzeczna, oraz ulica Mariana Budzyńskiego zachodzi konieczność uwzględnienia tych
ulic w planie sieci publicznych szkół. Ulica Nadrzeczna została wpisana do obwodu Szkoły
Podstawowej Nr 5, natomiast ulica Mariana Budzyńskiego do obwodu Szkoły Podstawowej
Nr 3. Ta uchwała nie powoduje żadnych skutków dla uczniów, wszyscy uczniowie będą
uczęszczali  do  swoich  dotychczasowych  szkół  z  uwagi  na  fakt,  iż  te  nowe  dwie  ulice
wchodzą  w skład  obwodów istniejących,  ulice  nie  zmieniają  granic  obwodu,  natomiast
obowiązkiem organu prowadzącego jest dostosować plan sieci szkół do nazewnictwa, które
obecnie  obowiązuje  w  mieście,  jeśli  chodzi  o  ulice.  Tutaj  wymogiem  formalnym  jest
również uzyskanie pozytywnej opinii Mazowieckiego Kuratora Oświaty, pozytywnej opinii
i  o taką opinie wystąpiliśmy, przedłożyliśmy wymagane dokumenty, wniosek, załączniki
graficzne i taką pozytywną opinię w dniu 29 stycznia Mazowiecki Kurator Oświaty wydał.  

Radny Bogdan Ozimek -   Czy do ulicy Nadrzecznej jest przypisany jakiś adres konkretny,
czy to jest pusta ulica bezadresowa?    

Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka  -   Jeżeli  chodzi  o  plan  sieci  my  tutaj
posługujemy się nazewnictwem całych ulic, dzisiaj mogą tam być dwa budynki, natomiast
w przyszłości może być tych budynków dużo więcej, na tą chwilę, wydaje mi się, że są trzy.
Ulica musi być przypisana do obwodu, nawet gdyby był jeden budynek, to jest obowiązek
organu, nawet ulica Ostatnia.  

Opinia Komisji:
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu - opinia pozytywna.



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:

Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0

UCHWAŁA Nr 489/LXXI/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 9 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zaktualizowanego  Programu  usuwania  wyrobów
zawierających azbest z obiektów zlokalizowanych w mieście Gostyninie  w latach 2008-
2032.
                                                                
Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  Rolnictwa
i  Leśnictwa  Izabela  Chmiel  vel  Chmielecka  -  Projekt  uchwały  został  przygotowany
w związku z potrzebą dołożenia nieruchomości do programu, które dotychczas nie były
objęte  tym  programem,  jak  również  wykazania  nieruchomości  z  których  azbest  został
usunięty  w roku ubiegłym. W roku ubiegłym usnęliśmy azbest w związku z pozyskanym
dofinansowaniem Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej
z 16 obiektów o łącznej masie  prawie 30 ton, dofinansowanie było w kwocie  8.511,67 zł,
środki z budżetu miasta  to kwota  5.743,87 zł, całkowity koszt zadania wyniósł 12.159,53
zł.  Na  chwilę  obecną  planujemy  objąć  wsparciem  finansowym  w  roku  bieżącym
27 obiektów w tym 22 obiekty objęte usługą załadunku, transportu i utylizacji na prawie 41
ton i 5 obiektów objętych usługą demontażu, transportu i utylizacji na łączną masę 10 ton. 

Opinia Komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 

Radny Stanisław Wróblewski - Uwierzę, że sytuacja w mieście z azbestem poprawia się,
jak  przyjdę  na  sesję  spojrzę  na  pierwsze  okno  i  tam te  dachówki  azbestowe  przestaną
straszyć,  to  jest  najlepszy dowód,  że  azbestu  jest  bardzo,  bardzo  dużo.  Pani  Naczelnik
podała takie wielkości dosyć znaczące, ale jak porównałem porównanie z roku ubiegłego
i z roku bieżącego  o ile ubyło tego azbestu, to jest 0,44 tony tylko ubyło. Proszę Państwa
sięgnąłem do tego programu, wniosek chyba na przyszłość do wszystkich, którzy decydują
się na pisanie programów -  ten program liczy 118 stron,  przeczytanie tego z zapartym
tchem  jest  raczej  niemożliwe,  nie  bardzo  wierzę  w  to,  że  którykolwiek
z pracowników śledzi co tam można zrobić. Jest to bardzo mało konkretny program, jest to
praca bardziej naukowa, aniżeli wytyczne dla organu, który powinien się tym zająć. Jedyne
co  robimy  rok  do  roku,  to  uchwały,  które  zmieniają  załączniki,  tabele,  wykazy,  to  się



zmienia, natomiast o realizacji,  to tak troszeczkę, ale różowo to nie jest. Przypomnę, że
w nazwie tej uchwały mamy ujęty okres 2008-2032, to jest 24 lata funkcjonowania, minęło
już 16, zgodnie z wyliczeniem przedstawionym w tej uchwale 1/3 jest zutylizowana, czyli
zostało  2/3  jeszcze  do  utylizacji,  a  czasu  odwrotnie  2/3  minęło,  bardzo  pomalutku
schodzimy z tego stanu, jestem wręcz przekonany, że skuteczność nasza jest żadna, jeżeli
w roku poprzednim ubyło 11 ton, a w tym roku pół tony, jeszcze wcześniej też jakie ilości
ubyły, nie jest to tempo satysfakcjonujące. Uważam, że skuteczność jest byle jaka, a więc
uchwała też nie robi  tego,  co powinna.  Ja wiem, że zaraz będzie odpowiedź,  że to jest
w całym kraju, że wszyscy mamy z tym problemy,  ale my jesteśmy w mieście Gostyninie
i tym się interesujemy.  

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  Rolnictwa
i Leśnictwa Izabela Chmiel vel Chmielecka -  To może ja nie odpowiem, że to problem
całego kraju, skupię się bardziej na  naszym mieście i uważam, że problem wynika z tego,
że właścicieli nieruchomości nie stać na nowe pokrycie dachowe, a dofinasowanie na dzień
dzisiejszy przewiduje tylko demontaż, transport i utylizację wyrobów zawierających azbest. 

Radny  Stanisław  Lewandowski  -   Ja  akurat  zadałem  sobie  trochę  trudu  i  się
zainteresowałem jak ten program przebiega i czemu nie wpada na takie szybkie obroty -  to
nie jest taka prosta sprawa, bo chce tutaj jasno powiedzieć, że wymiana dachu pociąga dla
właściciela  ogromne  koszty,  bo  to  wiąże  się  z  wymianą  więźby  dachowej,
z  pokryciem  nową  załóżmy  blachodachówką,  czy  innym  pokryciem,  wiąże  się  to
z kosztami kilkudziesięciu tysięcy złotych  i teraz już wiem, skąd to tempo jest jakie jest
i myślę, że rokowania na przyszłość nie są zbyt optymistyczne, bo nikogo na biegu nie stać,
żeby wyjął 50 tysięcy i zrobił nowy dach.   

Radny Stanisław Wróblewski -  Czyli mój wniosek, że program jest napisany źle, należy
go zmienić, nie tylko pod kątem zmian adresów z azbestem, tylko całkowicie, dostosować
do realiów. To, że to jest bardzo  droga inwestycja, to chyba nigdy nie była tania, te 15 lat
temu też nie było to tanio, jeśli jest to usprawiedliwienie dla nas, że nic nie robimy, czy
niewiele robimy, bo nic to przepraszam, bym przesadził, niewiele się dzieje w tym zakresie,
to znaczy, że trzeba ten 118 stronicowy dokument wydać na makulaturę, a stworzyć taki,
który będzie realny do realizacji, a nie będzie czystą fikcją. 

Radny Bogdan Ozimek -   Mamy jeszcze tutaj taki ciekawy obiekt, który jest zaliczony do
zabytków.

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  Rolnictwa
i  Leśnictwa Izabela  Chmiel  vel  Chmielecka  -   Ten za  oknem jest  w strefie  ochrony
konserwatorskiej, ale zabytkiem nie jest ten budynek, o tym mówimy?

Radny Bogdan Ozimek -   Czyli konserwator może się zgodzić na zdjęcie tego?

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  Rolnictwa
i  Leśnictwa  Izabela  Chmiel  vel  Chmielecka  -   Na  pewno  jakiekolwiek  prace  przy
budynku trzeba uzgadniać z konserwatorem.    



Radna Urszula Pieniążek -  Chciałam zapytać, bo mamy teraz projekt Czyste Powietrze,
czy on też obejmuję wymianę dachu, mówimy o programie ogólnym.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski -  Tak, Czyste Powietrze również zakłada wymianę
porycia dachowego, to są te środki rządowe. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:

Za - 10: Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz,
Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski
Arkadiusz, Wysokińska Anna.

Przeciw - 2:  Bryłka Katarzyna, Wróblewski Stanisław. 

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA Nr 490/LXXI/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 10 
   
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków
ratowników  i  kandydatów  na  strażaków  ratowników  Ochotniczych  Straży  Pożarnych
z terenu Gminy Miasta Gostynina.

Inspektor ds. Obrony Cywilnej Hubert Wojciechowski - Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy
z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych (dalej jako: ustawa o OSP),
rada gminy obowiązana jest nie rzadziej niż raz na dwa lata podjąć uchwałę o ustaleniu
wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  za  udział  strażaka  ratownika  OSP  w  działaniu
ratowniczym,  akcji  ratowniczej,  szkoleniu  lub  ćwiczeniu,  a także,  po  zmianach
wprowadzonych ustawą z dnia  7 lipca 2023 o zmianie  ustawy o ochotniczych strażach
pożarnych  oraz  niektórych  innych  ustaw  kandydat  na  strażaka  ratownika  oraz  strażak
ratownik,  który  brał  udział  w  zabezpieczeniu obszaru  chronionego  właściwej  jednostki
ratowniczo-gaśniczej Państwowej Straży Pożarnej.
Dotychczas obowiązująca uchwała Rady Miejskiej w Gostyninie Nr 319/XLIII/2022 z dnia
24 lutego 2022 r. w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników
OSP członków Ochotniczej Straży Pożarnej w Gostyninie, którzy uczestniczyli w działaniu
ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu ustalała wysokość ekwiwalentu za
udział w działaniu ratowniczym lub akcji ratowniczej – w wysokości 17,00 zł za każdą
rozpoczętą godzinę, stąd podwyższenie tej stawki do 20 zł. za każdą rozpoczętą godzinę
udziału strażaka ratownika OSP w działaniach ratowniczych uzasadnia nadanie niniejszej
uchwale mocy wstecznej, albowiem jest to bardziej korzystne dla strażaków ratowników
OSP. Z uwagi na powyższe niniejsza uchwała jest konieczna i zasadna. 



Opinia Komisji:
Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  - opinia pozytywna.

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:

Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0

UCHWAŁA Nr 491/LXXI/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 11 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału  zakładowego
i objęcie udziałów Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej  w Gostyninie Spółka
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gostyninie.   

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - W kompetencji Rady jest stanowienie w zakresie
podejmowania uchwał w sprawach majątkowych gminy, które przekraczają zakres zarządu
i w związku z powyższym został  przedstawiony projekt w sprawie wyrażenia zgody na
podwyższenie kapitału zakładowego i objęcie udziałów MPEC w Gostyninie. Jeżeli chodzi
o same udziały, to zostanie utworzonych 5400 nowych udziałów o wartości nominalnej po
100   złoty  każdy.  Nowo  utworzone  udziały  obejmie  gmina  w  całości  i  w  uchwale
budżetowej  zabezpiecza  się  środki  w  kwocie  540.000,00  złoty  na  wniesienie  wkładu
pieniężnego do tej spółki i na zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty w zaopatrzenie
w energie cieplną  naszego miasta. 

Opinia Komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna.       

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:



Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0

UCHWAŁA Nr 492/LXXI/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 12 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2024.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Przedstawiła uchwałę -  treść uchwały stanowi
załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna.       

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:

Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0

UCHWAŁA Nr 493/LXXI/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 13 

Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  478/LXIX/2023  Rady  Miejskiej
w  Gostyninie  z  dnia  28  grudnia  2023  roku  w  sprawie  ustalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej na lata 2024-2040.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Przedstawiła uchwałę -  treść uchwały stanowi
załącznik do protokołu w wersji papierowej. 



Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna.       

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały. 

(obrady  opuścił  Radny  Stanisław  Lewandowski
i Radny Tadeusz Majchrzak…)

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:

Za  -  10:  Bryłka  Katarzyna,  Jaśkiewicz  Czesław,  Majchrzak  Anna,  Ozimek  Bogdan,
Pieniążek Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski
Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0

UCHWAŁA Nr 494/LXXI/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 14 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder -  Wpłynęło do Rady Miejskiej  pismo
podpisane przez Prezesa  Sądu Okręgowego Pana Mariusza Królikowskiego,  mianowicie
Pan Prezes wnosi o dokonanie przez Radę Miasta uzupełniającego wyboru ławników na
kadencję 2024-2027 do orzekania w Sądzie Okręgowym w Płocku - 6 osób i  to jest jedyna
prośba  Pana  Prezesa.   To  pismo wpłynęło  31  stycznia,  zostały  zamieszczone  stosowne
ogłoszenia związane z naborem, ten nabór jest prowadzony, na razie okazuje się,  że ten
nabór  nie jest skuteczny, w związku z tym podjąłem decyzję, żeby ten nabór przedłużyć do
20 marca, ale póki co musimy powołać komisję.  Miałbym taką  propozycję,  aby zespół
opiniujący  kandydatów,  żeby  wybrać  go  w  tym  samym  składzie  w  którym  on  był.
Przewodniczący  Zespołu  Pan  Grzegorz  Raciborski,  Pan  Stanisław  Lewandowski  i  Pan
Tadeusz Majchrzak byli członkami. Zapytam o zgodę. 

Pan Grzegorz Raciborski - wyraził zgodę.
Pan Stanisław Lewandowski - wyraził zgodę.
Pan Tadeusz Majchrzak - wyraził zgodę.  

Nie zgłoszono innych propozycji kandydatur.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.



Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:

Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0

UCHWAŁA Nr 495/LXXI/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 15 

Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z LXX sesji Rady Miejskiej głosowano następująco:

Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder
Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0

Protokół z LXX sesji został przyjęty.

Do punktu 16 

Sprawy różne.
 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  -  Może  najpierw  Pan  Burmistrz
w związku z pytaniem Pana Radnego Bogdana Ozimka.

Sekretarz  Miejski  Hanna  Adamska  -  Na  naszym  terenie,  w  Gostyninie  przebywa
kilkudziesięciu  cudzoziemców,  natomiast  jaki  jest  ich  statut  -  nie  ma  teraz  obowiązku
prowadzenia rejestru cudzoziemców, ten obowiązek został zniesiony 4 lata temu, w związku
z tym, jeżeli ktoś chce oficjalnie się zameldować  jest od niego proszona, jeżeli oczywiście
nie  ma  dowodu  osobistego,  wiadomym jest,  że  jest  osobą,  która  nie  ma  obywatelstwa
polskiego okazuje kartę wydanego pobytu na terenie Rzeczpospolitej tylko i wyłącznie  na
tej  podstawie,  jeżeli  ktoś  legalizuje  swój  pobyt,  bo  są  i  tacy,  którzy  na  terenie  miasta
pracują,  sprawdzałam  to  też  w  Wydziale  Promocji,   ale  firmy,  które  prowadzą,  czyli
działalności np. tzw. Chińczyk, czy Restauracja Wietnamska są zarejestrowane na osoby
mające obywatelstwo polskie, są to z reguły małżonkowie cudzoziemców z Kutna, z Łodzi



mające obywatelsko polskie i na nich ta działalność jest zarejestrowana, ale każda osoba,
która ma kartę legalnego pobytu ma prawo  przebywać na terenie Rzeczpospolitej, prowadzi
działalność, to wiadomo, że w Urzędzie Pracy zawiera stosowną umowę. Takich osób jest
na naszym terenie, nie tylko prowadzących  działalności, ale przebywających kilkadziesiąt,
ich liczby nie  znamy,  natomiast  ich  status  na  pewno jest  taki,  że  mają  kartę  legalnego
pobytu,  bo  inaczej,  jeżeli  są  to  osoby  spoza  Europy  nie  przebywałyby  na  terenie
Rzeczpospolitej, albo mają wizę, albo kartę legalnego pobytu. 

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski -  Chciałem się odnieść do kwestii harmonogramu
odpadów, więc faktycznie jest informacja, że 12-go marca odbędzie się zbiórka odpadów
z  zabudowy  wielorodzinnej,  chodzi  o  meble  i  odpady  wielkogabarytowe,  natomiast
pierwszego  odbędzie  się  zbiórka  odpadów  komunalnych  zmieszanych,  4-go  bioodpady.
Chciałem jeszcze sprostować wypowiedź w stosunku do Pani Uli Pieniążek - wprowadziłem
w błąd,  z Programu Czyste Powietrze nie można wymienić, jedynie  można docieplić, ale
można łączyć te dwa programy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder -  Sesja marcowa 27 marca  tj. środa.
Pisma,  które  wpłynęły  wszystkie  otrzymaliście  Państwo,  ale  chciałbym  przypomnieć,
mianowicie  pismo  z  Mazowieckiego  Urzędu  Wojewódzkiego   dotyczące  oświadczeń
majątkowych, termin upływa jutro, oświadczenie składamy na dzień 29 lutego, w dniu 29
lutego.

Radny Stanisław Wróblewski - Ja mam tutaj pewien niedosyt wiedzy, bo pierwsza sprawa
- w punkcie VIII są wpisywane dochody - czy dochody z 12 miesięcy, z poprzedniego roku,
z dwóch miesięcy i jeszcze jedno, stan gotówki I rzymska?

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  -  Proszę  Państwa  składamy  dwa
oświadczenia  w tym roku,  jedno jest za rok 2023 składane na dzień 31 grudnia i do końca
kwietnia  tego  roku.  Ciągłością  tego  oświadczenia,  składanego  na  dzień  31  grudnia
poprzedniego roku jest oświadczenie składane na dzień 29 lutego. To oświadczenie na dzień
29 lutego ma wskazać dochody uzyskane w miesiącu styczniu i w miesiącu lutym i stan
gotówki, który jest na dzień 29 lutego - ja rozumiem, że jest to jakaś trudność, ale tak jest.
Mnie się wydaje, że jeżeli wpiszemy jakąś kwotę, a żona dokona zakupów, to chyba już
trudno Panie mecenasie?

Adwokat Konrad Wypych -  Tak, trudno coś więcej tutaj dodać, ustawodawca wymaga
oświadczenia na koniec kadencji, na konkretny dzień jest to 29 lutego i na dzień składania
tego  oświadczenia  trzeba  podać  te  informacje  -  jeżeli  coś  się  wydarzy  po  złożeniu
oświadczenia, po podpisaniu, przysłowiowy zakup, to nie sądzę, żeby miało to wpływ na
skuteczność samego oświadczenia.

Radna Anna Wysokińska - Czyli diety lutowej nie uwzględniamy w tym oświadczeniu, bo
wpłata będzie w marcu?

Adwokat  Konrad  Wypych  -  Uwzględniamy  to,  co  mamy  w  dniu  29  lutego,  to  co
wpłynęło.

Radna Anna Wysokińska -  To jeden miesiąc wpłynął.  



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Taką praktyką pewną tych oświadczeń
jest, że lepiej wpisać więcej niż mniej, więc wydaje mi się, że jeżeli ktoś miał otrzymać
pobory do końca 29 lutego, ale te pieniądze zarobił w lutym, to ja przynajmniej wpiszę,
dieta będzie wypłacona na początku marca, ale okoliczność powstała w lutym, chyba nie ma
tu uchybienia,  jeżeli tak to się potraktuje,  bo wchodzenie w to kiedy przyszedł przelew
i o której godzinie, to już chyba za dużo. Jeszcze raz przypominam, 31 grudnia do końca
kwietnia,  z  Pitem,  natomiast  tutaj  oczywiście  nie,  same oświadczenie,  bez  konkretnych
dokumentów, które to wszystko uzasadniają.     

Radny Stanisław Wróblewski -  Jeszcze doczytałem się, że pod tytułem tego oświadczenia
trzeba wpisać jaki jest to rodzaj oświadczenia, czy jest to oświadczenie na koniec kadencji,
czy oświadczenie roczne, w zależności od składanego, że trzeba to sygnalizować. 

Adwokat  Konrad Wypych -  Obowiązek prawny nie  wynika,  natomiast  oczywiście  nie
będzie to błędem, a wręcz zaletą, żeby organowi, który to kontroluje ułatwić odczytanie,
czego to dotyczy, natomiast liczą się też daty i po datach organ powinien dojść, ale taki
dopisek nie będzie błędem.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder -  Otrzymaliśmy z RIO w Warszawie
zawiadomienie o badaniu nadzorczym uchwały Rady Miejskiej  w Gostyninie,  badaniem
będzie objęta uchwała nr 482/LXX/2024 z dnia 30 stycznia 2024 roku w sprawie określenia
zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu Miasta Gostynina na zadanie służące ochronie
powietrza, polegające na wymianie źródeł ogrzewania na przyjazne środowisku - nie mamy
żadnej informacji o tym rozstrzygnięciu, natomiast z takich nieoficjalnych źródeł sprawa
dotyczy  dwóch  zapisów  w  załączniku  do  tej  uchwały,  mówię  nieoficjalnie,  trochę
powtarzam za Mecenasem Brzezińskim, że raczej nie należy spodziewać się uchylenia tej
uchwały,  jedynie  drobnych  sformułowań  w  tym  załączniku.  Kolejne  pismo  to  pismo
Komendanta  Powiatowego  Straży  Pożarnej  Pana  Andrzeja  Ledziona  w  sprawie
dofinasowania pojazdu dla Państwowej Straży Pożarnej - dwie komisje KBiPP i KRGiB
pozytywnie  zaopiniowały  to  pismo z  prośbą  do  Burmistrza  o  przygotowanie  stosownej
zmiany w budżecie. Jest też opinia Mazowieckiego Kuratora Oświaty w sprawie planu sieci
szkół, opinia jest pozytywna.

Do punktu 17 

Zamknięcie obrad. 
                     
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Zamykam obrady LXXI sesji Rady 
Miejskiej. Dziękuję wszystkim za przybycie. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej

Andrzej Hubert Reder 


